
Mötesprotokoll Västra/Park 131120 

 

1. Val av sekreterare, samt justerare för mötet: 

Sekreterare: Carolin Källqvist 

Justerare: Åsa Kulin och Marielle Stensson 

2. Presentation av mötesdeltagare: 

Alla presenterade sig. 

3. Genomgång från förra mötet. För ytterligare information se 

tidigare protokoll. 

4. Kassarapport 

- 112 st betalande familjer, totalt 5650:- efter vissa utgifter är 

kassan på 5549:-  

- En idé bollades om att skicka ut en ”blänkare” till de som vill 

betala in i efterhand. 

5. Information från skolan och fritids: 

Madde som är lärare på västra F1-Gul berättar följande: 

De har precis avslutat ett internationellt arbete med 

storsamling. De har startat intensivt med engelskan. Alla barn är 

med och skriver brev till England. 

Förskoleklassen får lånekort på stora biblioteket.  

Ettorna har tema om kända svenska författare. 

Tvåorna har grupparbete i SO. Är även bestämt att det är 

tvåorna som har luciatåget. 

Jul-pysseldag blir den 17/12 då man kommer att ha 

”faddersystem” sa att förskoleklassen lätt ska känna sig som 

hemma. 

 

Pia lärare på Park berättar om skolan: 

Fritids på park är döpt till ”parkis”, 60 st barn är inskrivna. 



Under höstlovet var barnen i skogen, dom samverkade med 

Västra och Önums skola.  

Nu är julpyssel och bak på schemat. 

Tekniklådan är nåt som både eleverna och lärarna tycker är 

roligt, det byggs både på lektion och på fritids. 

 

Skapande skola= Hela skolan sjunger, konsert i konserthuset i 

maj 2014. 

Årskurs 3-4 har elevens val 

Årskurs 5-6 på gång med slöjd, pingis m.m. 

Årskurs 5 har luciatåget med 50 barn. 

Årskurs 6 har tema EUROPA, vilket blir stort i år. 

 

6. Birgitta Ahlberg Rektor informerar: 

20/8 startade denna nya organisation Västra/Park. 

 

Det som är nytt är att alla fritidsbarn på västra kommer 

samtidigt 13.20 efter skolan. Har tagit tid att få det att gå ihop, 

både med elever och personal. 

Det har kommit nya torkskåp och mer krokar till Västra. Nya 

sandlådor och klätterställning. 

Personalen på fritids/västra får mycket ros för sina insatser att 

strukturera upp så att allt flyter på. 

 

Trivselenkät på park har visat positivt från elever. 

Stor omställning för Västras förra elever att äta på Alléskolan 

ihop med de stora barnen.  

På förslag till nästa år, 3 bestämda bord. 

 

7. Dialogforum: 

Charlotta informerar: 



-Information om förstalärarna. 

-Genomlysning har skett på Alléskolan, enkät i åttan för att  

förändra och förbättra. 

- Budgetförslag, kapa 1% av skolans budget. 

- Tematänk, lägga ner IRMA, vara mera ute på skolorna. 

- Kommunens förskola i Jung är under diskussion. 

- Lagman har öppet hus den 2/12. 

- Fick informationen att Vara är centrum för yrkesutbildning. 

 

8. Ordförande Elin har ordet angående trafik-frågan m.m. 

 

- Pratat med kommun och fått stor respons, diskuterat b.la att 

bygga ut cykelvägarna.  

- 2 bilagor bifogas till detta protokoll, angående lagman. 

- Fixardag blir till våren 2014 och det är parkskolan som ligger i 

fokus. 

- Multiarenan som lyfts fram som förslag har diskuterats och 

det är tyvärr ej möjligt. För stor kostnad. 

- Nästa möte blir den 20 februari 2014 på Västra skolan. 

 

-------------------------------------          

Vid pennan: Carolin Källqvist (Sekreterare) 

Justerare: 

………………………….                                                 ……………………….. 

Åsa Kulin                                                                 Marielle Stensson 


